
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for grøn trepart

Dato: 2. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 677
Vil ministeren forklare, hvorfor man valgte at benytte multikritemodellen for vurdering af 
skovenes tilstand, som
DCE (Nationalt Center for Miljø og Energi, Aarhus Universitet) tog i brug i 2013, når 
Institut for Geovidenskab og Naturforvaltning på København Universitet havde oplyst, at 
målemetoden kun kunne føre til ugunstig naturtilstand i skovene, uanset hvordan man 
behandler eller undlader at behandle skovene?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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